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Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Sara Lindgren Vice Studierådsordförande
Elise Eborn Studierådssekreterare, Jämlikhetsombud
Per Ahlbom Jämlikhetsombud
Carl Nilsson Nyman Kurskommissarie, Världsmästare
Daniel Lundell Kurskommissarie
Jens Elofsson Kurskommissarie
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Niklas Karlsson Funktionär inom Studierådet
Josefin Karlsson Ordförande
Filippa de Laval
Hampus Mauritzon
Orkar Jönsson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:09.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning med tilläggen 10.1 Tackfest och 7.1
Prioriteringar inför budgetåret 2015.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Carolina berättade att hon hade varit på möte med Utbildnings-
nämnd A där de hade bestämt kurser för nästkommande läsår,
och att det inte hade varit några konstiga förändringar, att de ha-
de uppdaterat hemsidan så att det som gäller för de nya reglerna
för examensarbete står tydligt. LTH har även fått pengarna för
deras program med hög kvalitet.
Daniel berättade att LTH redan har delat ut en del av pengarna.
Carolina sade att pengarna finns i en projektfond som lärare kan
söka.

Daniel berättade att arbetsgruppen för etik i grundutbildning-
en har pratat med utbildningsnämnderna om utbildning i etik i
civilingenjörsutbildningen, så att det blir en naturlig inställning
att tänka etiskt och ifrågasätta. Arbetsgruppen ska lägga fram ett
förslag och ha workshops med studierektorer så att förslaget dis-
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kuteras.

Filippa berättade att hon hade varit på instutitionsstyrelsemöte
för Datateknik och att de hade pratat om att de just nu utbildar
mycket på kredit eftersom det tas in för många studenter, och
att Per Holm ska gå i pension - och att han kommer bli svår att
ersätta eftersom han är så effektiv.

§7 Meddelanden Per berättade att det nästnästa vecka är Speak Up Days, och att
SRD står i E-foajén på tisdagen och sprider information, och att
det kommer vara workshop med studieråden och Fråga Rektorn
pub.

Carl berättade att det är dags att ansöka om att bli internatio-
nell phadder på vårnollningen.
Elise sade att man ska maila vt-nollning@tlth.se eller prata med
Amelia Andersson ifall man vill bli.

Daniel berättade att arbetsgruppen för internationalisering ha-
de börjat spåna och kommer ha möte snart.

§7.1 Prioriteringar inför
budgetåret 2015

Filippa berättade att det ska sättas en ny budget inför 2015 och
att det är ett til instutitionsstyrelsemöte som SRD kan komma
med åsikter till.
Daniel föreslog att man skulle bjuda in prefekt och programleda-
re för att förklara budgeten.
Per sade att det borde vara ett separat möte så att man skulle ha
tid.
Filippa sade att hon kunda maila sina anteckningar om mötet till
alla som ville ha dem.
Daniel sade att man borde lägga upp rapporter från externa re-
presentanter på hemsidan.
Carolina sade att de hade gett en bra inblick i de externa repre-
sentanternas arbete.

§8 Valärenden och
nomineringar

Följande personer nominerades till posten Vice Studierådsordfö-
rande mandatperioden 2014-11-05 – 2014-06-30:

• Anna Lissborg, ims11ali.

Mötet beslöt

att välja Anna Lissborg till Vice Studierådsordförande mandat-
perioden 2014-11-05 – 2014-06-30.

§9 Avslutade kurser Webbsäkerhet
Per sade att tentan innehöll väldigt mycket utantillkunskap.
Josefin sade att det är en teorikurs.
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Interaktion 1: Neuromodellering, kognitiv robotik och agenter
Josefin sade att kursplanen stämmer dåigt med kursen, vilket
hon har pratat med kursansvariga om. Då sade de att de fokuse-
rar på lärandet och inte kursplanen, men kursplanen har varken
betygsunderlag eller en lista över obligatoriska moment.
Daniel berättade att det stod lite under rubriken övrig informa-
tion.
Jens höll med, och tyckte också att handledarna var dåligt koor-
dinerade med varandra, samt att schemat inte stämde.

Internetprotokoll
Sara sade att tentan i Lilla IP:n tog upp saker som inte hade gåtts
igenom, och att när man hade frågat om extentor som liknade
den kommande så hade man istället blivit hänvisad till att kolla
på läshänvisningarna.
Daniel sade att det inte finns något krav på att tentan ska vara
lik extentorna.
Josefin sade att det är en instuderingskurs, och att informationen
antagligen stod i boken.

Objektorienterad modellering och diskreta strukturer/design
Elise och Sara sade att de som läste designkursen hade en till-
ståndsmaskin på sin tenta, trots att det bara ingår i diskreta struk-
turer.

Avancerade algoritmer
Carolina berättade att kursansvarig int hade kunnat närvara på
tentan, och att en algoritm hade varit fel.
Daniel sade att det bara vara att stryka uppgiften eller låta alla
skriva om tentan.
Carolina höll med och tillade att Thore hade en bra anledning att
vara frånvarande, men att han kunde ha skickat dit någon annan.

§10 Pågående kurser Interaktion 2: Virtualitet och kognitiv modellering
Josefin berättade att det inte fanns några instruktioner för att
skriva rapporter, och att det kommit två olika instruktioner för
hur det ska göras.

Optimerade kompilatorer
Carl sade att Skeppstedt borde fortsätta att ha frågetimmar även
för projektet.
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Carolina frågade om kursombud och sade att alla borde påmin-
na sina föreläsare att berätta om åtgärder sedan senaste CEQ.

§10.1 Tackfest Carolina berättade att det finns mycket budget kvar och att det
skulle gå att ha tackfest. Hon undrade även vad SRD hade velat
göra isåfall.
Jens och Peter ville köra Laserdome.
Josefin funderade på om man skulle kunna hyra en biosalong.
Carolina föreslog att åka till Utmaningarnas Hus i Malmö.
Per sade att det vore kul, men att de har väldigt uppbokat så det
skulle behöva vara på en vardag.
Carolina undrade vilken tid som passade och sade att hon skulle
skicka ut en doodle.
Peter föreslog julbord.

§11 Övrigt Carolina sade att det snart är dags att rösta i fullmäktigevalet,
och frågade ifall SRD ville ha mästerimärken. Svaret var ja!

§12 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
12:52.

Vid protokollet

Elise Eborn
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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